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 Záznam z rokovania Komisie na ochranu verejného poriadku, životného 

prostredia a výstavby pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Košice-

Dargovských hrdinov zo dňa 25.11.2024 

 
 

Prítomní: - poslanci MiZ a členovia komisie:  Mgr. Marek Štefanisko (predseda) 

MUDr. Ján Sekáč, MBA 

Mgr. Ľubor Kalafus       

Ing. Matúš Novák, PhD. 

Roland Georgiev  

Ing. Dušana Sobodová 

Tomáš Vasok  

                                                                                         

 

- za MÚ:  PhDr. Dominik Babušík (starosta) 

     PhDr. Peter Derevjaník, PhD. (prednosta) 

                                        Ľubomír Senčák (OŽPVaPČ)  

                                        PhDr. Erik Stiborek (OŽPVaPČ) 

     Ing. Marek Antoš (FO) 

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Rozpočet MČ KE-DH na rok 2025 – návrh 

3. Diskusia 

4. Záver 

 

 

 

K bodu 1/  

 

Rokovanie komisie ochrany verejného poriadku, životného prostredia a výstavby (ďalej len 

„komisia“) otvoril predseda komisie, Mgr. Marek Štefanisko, ktorý privítal všetkých 

prítomných a oboznámil ich s programom rokovania. 

 

Ing. Vladislav Stanko, DPA, MBA, LL.M., Ing. Georgi Svetozarov a Daniel Magula sa 

rokovania komisie nezúčastnili.  

  

 

K bodu 2/ 

 

Ing. Marek Antoš – informoval prítomných o základných parametroch návrhu programového 

rozpočtu MČ Košice-Dargovských hrdinov na roky 2025 - 2027 (8 programov, rozpočet 

zostavený ako prebytkový). 
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Mgr. Marek Štefanisko podal návrh na uznesenie: 

 

Komisia berie na vedomie informáciu o návrhu rozpočtu MČ KE-DH na rok 2025. 

 

Hlasovanie: za: 7   proti: 0    zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 3/ 

 

PhDr. Dominik Babušík – opýtal sa prítomných členov komisie na možnosť zapracovania 

personálnych otázok do rokovania najbližšieho miestneho zastupiteľstva, vzhľadom na 

opakujúcu sa neprítomnosť člena komisie Ing. Vladislava Stanka, DPA, MBA, LL.M. na 

zasadnutiach komise. 

 

PhDr. Dominik Babušík – vyzval prítomných, aby svoje návrhy na opravy schodísk a obnovu 

parkovacích čiar, ktoré mestská časť plánuje realizovať na budúci rok, zasielali v dostatočnom 

časovom predstihu, najneskôr do rokovania najbližšej komisie (február 2025). 

 

PhDr. Dominik Babušík – prítomných pozval na podujatie Furčianske Vianoce, ktoré sa bude 

                                           konať od 4.12. do 7.12.2024. 

 

 

Mgr. Marek Štefanisko – opýtal sa na možné riešenie situácie dlhodobo zanedbaných 

a špinavých stojísk kontajnerov, tiež sa opýtal, či na miestach aktuálne uzamkýnateľných 

stojísk budú vybudované polopodzemné stojiská. 

 

PhDr. Dominik Babušík – vysvetlil, že mesto Košice zatiaľ plánuje ísť cestou budovania 

polopodzemných stojísk, ktoré však nemôžu byť z technických dôvodov vybudované 

kdekoľvek (inžinierske siete, manipulačný priestor pre špeciálne veľkorozmerné vozidlá 

zabezpečujúce vývoz polopodzemných nádob a pod.). 

 

Tomáš Vasok – doplnil, že mesto Košice aktuálne skúma možnosti zavádzania spôsobu 

uzamkýnania stojísk formou mobilnej aplikácie pre obyvateľov s trvalým pobytom v meste 

Košice. 

 

Ing. Matúš Novák, PhD. – opýtal sa, akú verziu nových košov na psie exkrementy plánuje 

mestská časť obstarávať. 

 

PhDr. Dominik Babušík – reagoval, že zatiaľ sa zvažujú alternatívy vzhľadom na cenu 

a účelnosť, vymieňať sa budú postupne, každý poškodený sa vymení za nový kus a model. 

 

Mgr. Marek Štefanisko – opýtal sa na aktuálny stav a súčinnosť mestskej časti v súvislosti s  

odstraňovaním dopravných značiek určených pre rezervované parkovacie miesta s EČV, ktoré 

už nie sú v platnosti.  

 

PhDr. Erik Stiborek – odpovedal, že mestská časť má inventúru existujúcich značiek 

k januáru 2023, pričom tie značky, ktoré ostali osadené, čakajú na uplynutie 3-ročnej lehoty 

platnosti povolenia. 
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Mgr. Marek Štefanisko – opýtal sa, či mestská časť plánuje ešte v aktuálnom roku realizovať 

výnimočné deratizácie okolia stojísk kontajnerov (najmä na uliciach Kalinovská, Exnárova, 

Zupková, Fábryho a i.) 

 

PhDr. Erik Stiborek – uviedol, že na základe stanoviska mesta Košice platí, že magistrát 

aktuálne zabezpečuje dodatočnú, špecifickú deratizáciu zameranú na najproblematickejšie 

miesta 

- mestská časť okrem samostatnej špecificky cielenej deratizácie na 

vlastné náklady zabezpečila tiež orezanie náletovej zelene v bezprostrednej 

blízkosti všetkých stojísk kontajnerov na území mestskej časti 

 

 

MUDr. Ján Sekáč, MBA – opýtal sa, v akom štádiu je výstavba nových parkovacích miest pri 

Poliklinike Východ. 

 

PhDr. Erik Stiborek – odpovedal, že mestská časť už má pripravenú štúdiu uskutočniteľnosti a 

v zimných mesiacoch bude zasielať jednotlivým subjektom podzemných inžinierskych sietí 

žiadosti o stanoviská. Následne zabezpečí aj administratívnu prípravu vzhľadom na podanie 

žiadosti o stavebné povolenie. 

 

Ing. Matúš Novák, PhD. – požiadal o umiestnenie odpadkového koša v lokalite medzi 

súkromnou základnou umeleckou školou na Krosnianskej ulici a priľahlými výmenníkmi, ako 

aj opravu poškodeného stupňa na schodisku na Bielocerkevskej ulici č. 5. 

 

 

K bodu 4/ 

 

Na záver Mgr. Marek Štefanisko poďakoval zúčastneným za aktívnu účasť.  

 

 

 

 

 

Záznam zapísal:  PhDr. Erik Stiborek 

 

 

 

 

 

 

 

          

         Mgr. Marek Štefanisko, v.r. 

         predseda komisie 

 

 

 

 

Košice 29.11.2024 

 


